



ອົງການຮ່ວມມືສາກົນ ສ.ເກົາຫຼີ ປະຈຳ ສປປ ລາວ (KOICA) ແລະ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ (UNDP) ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນ ແກສູນຈຳກັດບໍລິເວນ.

ລັດຖະບານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ໄດ້ປະຕິບັດຢ່າງວ່ອງໄວ ເມື່ອໄດ້ປະເຊີນກັບການຫຼັ່ງໄຫຼເຂົ້າມາຂອງແຮງງານລາວ ທີ່ກັບຄືນມາປະເທດເລີ່ມແຕ່ເດືອນເມສາ 2021. ສູນຈຳກັດບໍລິເວນ ແມ່ນໂຕຖືກສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນໂດຍສເພາະແມ່ນຢູ່ທີ່ ແຂວງສະຫວັນນະເຂດ ແລະ ແຂວງຈຳປາສັກ ເພື່ອຮັບປະກັນວ່າ ຜູ້ທີ່ກັບຄືນມາແມ່ນໄດ້ຮັບການກວດ ແລະ ຈຳກັດ ບໍລິເວນກ່ອນທີ່ຈະກັບຫາຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າໃນຊອບເຂດທີ່ວປະເທດ, ເຊິ່ງໃນຊ່ວງບໍດົນມານີ້, ແຮງງານຈຳນວນ ຫຼວງຫຼາຍກໍໄດ້ເດີນທາງຂາມຜານຂົວມິດຕະພາບ ຢູນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ.

ໃນວັນທີ 20 ເດືອນສິງຫາປີ 2021, ອົງການຮ່ວມມືສາກົນ ສ.ເກົາຫຼີ (KOICA) ແລະ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອ ການພັດທະນາ (UNDP) ໄດ້ປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນຄວາມພະຍາຍາມ ຂອງລັດຖະບານໃນຖານະເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງ ໂຄງການ: "ການໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ໃນຊຸມຊົນ ເພື່ອຄວາມສະເໝີພາບລະຫວ່າງຍິງ - ຊາຍ ແລະ ການສ້າງຄວາມ ເຂັ້ມແຂງໃຫ້ແກ່ແມ່ຍິງທີ່ປະເຊີນກັບຜົນກະທົບຂອງການລະບາດ ຂອງພະຍາດໂຄວິດ-19" ດ້ວຍການສະໜອງຕໍ່ ຄວາມຕ້ອງການທີ່ເພີ່ມຂຶ້ນສຳລັບອຸປະກອນ ເພື່ອໄປມອບສູນຈຳກັດບໍລິເວນຂົວມິດຕະພາບ 1.

ທ່ານ ນາງ Jeonghee Im, ຜູ້ຕາງໜ້າຂອງ ອົງການຮ່ວມມືສາກົນ ສ.ເກົາຫຼີ (KOICA) ກ່າວວ່າ "ໃນໂອກາດນີ້, ຂາພະເຈົ້າຂໍສະແດງຄວາມຂອບໃຈໃນນາມສ່ວນຕົວຕໍ່ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ (UNDP) ສຳລັບການຮ່ວມມື ແລະ ຊ່ວຍເຫຼືອໃນການສະໜອງອຸປະກອນ ແລະ ຈັດກິດຈະກຳໃນນີ້ ເພື່ອຕອບສະໜອງ ອຸປະກອນ ຕໍ່ກັບການໂຕ້ຕອບ ກັບການແຜ່ລະບາດ ຂອງພະຍາດໂຄວິດ-19 ແລະ ເສີມສ້າງຄວາມສາມາດໃນການ ຄຸ້ມຄອງ ກໍລະນີໃນປະເທດ ເພື່ອຕໍ່ສູ້ຢ່າງມີປະສິດທິພາບຮວມກັນ ແລະ ເພື່ອຊ່ວຍຊີວິດ."

ອົງການຮ່ວມມືສາກົນ ສ.ເກົາຫຼີ (KOICA) ໄດ້ສະໜອງເສື້ອນອນ 600 ຜືນ, ຜ້າປູບ່ອນນອນ 1000 ຜືນ, ແລະ ມຸ້ງກັນ ຍຸງ 1000 ອັນ ເພື່ອທີ່ຈະນຳໃຊ້ໃນການບໍລິການທີ່ຈຳເປັນ ສຳລັບແມ່ຍິງຢູ່ໃນສູນຈຳກັດບໍລິເວນ ແລະ ອົງການ UNDP ໄດ້ປະກອບສ່ວນ 20.000 ໂດລາ ສຫລ ເພື່ອສະໜອງອຸປະກອນສຸຂະອະນາໄມ ແລະ ການຮັກສາຄວາມ ສະອາດໃນສູນ.

ທ່ານ ນາງ Ricarda Rieger, ຜູ້ຕາງໜ້າຂອງ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ (UNDP) ກ່າວວ່າ "ສິ່ງນີ້ແມ່ນມີຄວາມສຳຄັນຫຼາຍກວ່າທີ່ຜ່ານມາ ສຳລັບອົງການ UNDP ເພື່ອຕອບສະໜອງຢ່າງວ່ອງໄວ ແລະ ພຽງພໍ ຕໍ່ກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງປະເທດທີ່ມີການປ່ຽນແປງໃນຊ່ວງວິກິດນີ້"

"ດ້ວຍການສະໜອງເຄື່ອງອຸປະກອນພື້ນຖານ ໃຫ້ກັບສູນຈຳກັດບໍລິເວນ ແລະ ພວກເຮົາຫວັງວ່າ ຈະສາມາດໃຫ້ ຄວາມສະດວກສະບາຍ ແກບຸກຄົນຜູ້ທີ່ສູນເສຍວຽກເຮັດງານທຳ ແລະ ກຳລັງລໍຖ້າທີ່ຈະພົບກັບຄອບຄົວຂອງ ເຂົາເຈົ້າອີກຄັ້ງ ເມື່ອເຂົາເຈົ້າກວດພົບວ່າບໍ່ມີເຊື້ອ ໂຄວິດ-19 ແລວ. ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ (UNDP) ຂໍສະແດງຄວາມຂອບໃຈຕໍ່ ອົງການ KOICA ສຳລັບການປະກອບສ່ວນອັນໃຫຍ່ຫຼວງ ໃນນີ້, ລວມທັງ ອຸປະກອນໂຮງໝໍໃນມູນຄ່າ 30,000 ໂດລາ ສຫລ ທີ່ KOICA ໄດ້ສະໜອງໃຫ້ແກ່ໂຮງໝໍເສດຖາທິລາດເພື່ອໂຕ້ຕອບ ກັບ ໂຄວິດ-19 ກ່ອນໜ້ານີ້."